
Bestyrelsesmøde i Viborg Sejlklub 

Torsdag d. 09-05-2019 

Til stede Jørgen, Per, Leif, Peter 

 

Søsætningen. 

Søsætningen forløb uden problemer og forplejningen i klubhuset fungerede godt. 

Det økonomiske løber lige rundt, hvis vi ser bort fra forplejningen til kranholdet, så 
vi overvejer en lille stigning til næste år. 

Møde med Viborg Kommune. 

Vi gennemgik vores dagsorden til det kommende møde med Viborg Kommune. 

Vedtægter 

Vi gennemgik de vedtagne ændringer fra generalforsamlingen, og videresender dem 
til Ejler, for at blive rettet på hjemmesiden. 

Broen ved Søndersø. 

Der er bevilget 56.400 kr. til en personkran fra DGI/DIF. Vi takker og får sat noget i 
værk hurtigt mulig. 

 

Peter Black. 

 


